

BULLETIN TYPE: Notice to Issuers
BULLETIN DATE: January 28, 2002
Re: Annual Sustaining Fee

This Exchange Bulletin is provided to advise Issuers that the Exchange will not be issuing invoices for Annual Sustaining Fees until early March, 2002. Accordingly, Issuers will not be required to make payment of such fees until such time as they are in receipt of their invoices. Issuers are reminded that the Annual Sustaining Fee will be a minimum of \$2050, and will be calculated as follows: \$2,000 + \$50 for each \$5,000,000 in market capitalization or part thereof, as calculated by the Exchange, as of December 31, 2001.

If you have questions, please contact:

In Alberta	In Ontario	In British Columbia	In Quebec
Peter Varsanyi	Janet Becker	Susan Copland	Louis Doyle
403-974-8616	416-365-2203	604-643-6531	514-871-3536

TYPE DE BULLETIN : Avis aux émetteurs
DATE DU BULLETIN : Le 28 janvier 2002
Objet : Frais de maintien annuels

Ce bulletin est transmis aux émetteurs afin de les informer que la Bourse ne fera pas parvenir de facture de frais de maintien annuels avant le début de mars 2002. Conséquemment, les émetteurs n'auront pas à faire le paiement de ces frais avant la réception de leur facture. Nous rappelons que les frais de maintien annuels sont d'un montant minimum de 2 050 \$ et seront calculés comme suit : 2 000 \$ + 50 \$ pour chaque 5 000 000 \$ de capitalisation boursière, telle que calculée par la Bourse, jusqu'au 31 décembre 2001.

Pour tout renseignement sur ce qui précède, veuillez communiquer avec les personnes suivantes :

En Alberta	En Ontario	En Colombie-Britannique	Au Québec
Peter Varsanyi	Janet Becker	Susan Copland	Louis Doyle
403-974-8616	416-365-2203	604-643-6531	514-871-3536
